



## Styrelsemöte 2018-10-18 inkl planeringsmöte Lucia-cup och Husarcupen

**Närvarande:** Patrik Revelj, Linda Forsman, Peter Råberg, Thomas Brundin, Henrik Ljunggren (repr Herrlaget) och Helena Lyborg

Särskilt kallade: Johanna Revelj och Peter Bengtsson

### 1. Föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll gicks igenom.

Patrik informerade om nya ledaren i PF10/11; Lina Nilsson. Patrik har pratat med Lina och informerat henne om vad som gäller när man är ledare. Idag (läs 181018) är alla 4 ledare i PF10/11 på utbildning.

Styrelsen bestämde att vi nästa år ska vi styra vilka som ska gå utbildningar exvis för ledare. I IBIS kan man överskådligt se vem som har gått vilken utb och när den behöver förnyas.

Henrik informerade om att Herrlagets spelarråd kompletteras med Joakim Sönnerling.

### 2. Läget i lagen

Information om läget i lagen;

PF10/11; 4 ledare på utbildning idag (läs 181018). En ny ledare, Lina Nilsson.

PF08/09; stabilt, många spelare.

F04/05/06; Flera nya spelare, ca 20 spelare i dagsläget.

P06/07; stabilt. Många spelare har flera idrotter, går under samsynsavtalet.

P04/05; stabilt, inte så många spelare.

Juniorlaget; ca 20 spelare, 3 ledare med olika funktioner.

Herrlaget; tappat en spelare till MAIS men fått en ny från Vetlanda. Bra moral i laget.

Damlaget; 22 st i truppen, spelar första matchen i helgen. Positivt!

### 3. Material

Alla lag har i dagsläget i princip fått det de behöver ha.

### 4. GUTZ

Helena informerade om läget avseende GUTZ-försäljningen. Försäljningstiden blev utökad till 15/10 p g a att många lag var sena med sina föräldramöten samt att dela ut katalogerna.

Svårt att veta vilka som ska sälja i resp lag. Helena föreslog en ruta man kan bocka i på Medlemslappen så att det blir enklare att se detta. Patrik skickar en lista till Helena avseende vilka som köpt sig fria resp ska sälja.

### 5. SISU-rapportering

Helena delar ut nya listor till lagen.

### 6. Ledarmöte

Genomförs torsdag 2018-10-25 kl 1900 i klubblokalen. Patrik kallar till mötet.

Nästa ledarmöte blir i december i samband med jultallriken. Helena kollar med Eksjö Camping om vi kan vara där i år igen. Prel. datum söndag 2018-12-09.



## **7. Utb Sekretariat**

Peter höll i utb för ledare som tyvärr bara hade två deltagare. Styrelsen förutsätter att alla andra ledare redan kan sekretariatet och därmed kan utb sin egna spelares föräldrar.

## **8. Idrottsskolan**

Genomförs i I12-hallen 2018-11-10 kl 1000. Spelare ur Herrlag, Juniorlag och Damlag tillfrågas om att vara ledare.

## **9. Idrottsprofil gymnasiet**

Gymnasiechefen Tomas Eliasson har kontaktat Patrik Revelj ang Idrottsprofil Innebandy. Styrelsens förslag är att Thomas Atting pratar initialt med gymnasiet.

*”Hejsan på er*

*Jag ansvarar för idrottsgymnasiet på Eksjö Gymnasium och alla våra olika lokala idrottsprofiler. Jag har nu under hösten konkretiserat samarbetet mellan skolan och flera olika föreningar (bl.a. Eksjö Bollklubb, Eksjö Cykelklubb och Eksjö Golfklubb).*

*Lokal idrottsprofil innebär att eleven kan läsa två idrottskurser under åk 1 och 2 där teori och praktik varvas. Kravet att få läsa denna kurs är att man är medlem och aktiv i en förening. Skolan ska erbjuda tid för träning en gång/vecka och detta läsår ligger den på tisdagar från ca 14.20 – ca 16.20.*

*Vi har en del fotbolls- och innebandyintresserade elever som idag läser kursen och den praktiska delen genomför de tillsammans med idrottslärare från skolan.*

*Ovan nämna klubbar har varit intresserade av att fördjupa och förtydliga samarbetet och därav frågan till IBK Husar och IF Eksjö Fotboll.*

*Mitt förslag är att vi spetsar till den praktiska delen genom att fotbollen tränar för sig och innebandyn för sig med av er utsedda tränare.*

*Konceptet är ett win-win tänk. Gymnasiet vinner i attraktion och föreningen får ökad möjlighet att behålla spelare i Eksjö om ett vettigt idrottsalternativ finns.*

*Är ni intresserade av en fördjupad diskussion så hör av er.*

*Med vänlig hälsning*

*Tomas Eliasson  
Gymnasiechef  
Eksjö Gymnasium | Eksjö kommun”*

## **10. Ekonomi**

Patrik och Johanna informerade om klubbens ekonomi.

- Klubben har lyckats få in lite nya sponsorer. Sponsorbeloppet är nu uppe i ca 110.000kr.
- Husarcupen fullbokat med 32 lag.
- Styrelsen bestämde att vi skapar lagkonton för Juniorlaget, Damlaget och Herrlaget.

- Reseersättning till Herrlaget (full bil till match), lapp till Peter.

## 11. Aktivitetsplanen

### November

• Lucia Cup - inbjudan	Patrik (Eksjö Kommun, Kim F)
• Lucia Cup - beställ cupsida	Patrik
• Husarcupen - betalningar	Patrik
• Lucia Cup - kiosk	Johanna Revelj
• Ansökan hyresbidrag	Linda

### December

• Ledarmöte med jultallrik	Styrelsen, Helena bokar
• Lucia Cup	Patrik (Styrelsen)
• Husarcupen - beställa priser	Patrik
• Husarcupen - utskick till lagen	Patrik
• Husarcupen - inköp till kiosk	Johanna Revelj
• Husarcupen - bemanning av sek, kiosk och domare	Peter, Patrik (Styrelsen)
• Paketinslagning Intersport	?

## 12. Övrigt

Annica Fyhr har ställt frågan om IBK Husar har något lag som kan hjälpa till med servering under kommunens julbord vecka 49. Som "betalt" ska vi få lite utrustning, Peter/Tomas är kontakt gentemot evenemangsarrangören.

Linda informerade om kommande utbildningar som gäller Samsyn. Totalt 6 st har anmält sig. Linda skickar ut påminnelse till ledarna.

SMIBF har informerat om att alla domare (på olika nivåer) kommer att finnas upplagda i IBIS och kan därmed bli kallade via IBIS. Det är också domarbrist så det finns all möjlighet för våra domare att döma på andra orter. SMIBF står för snabbutbildning i så fall för röd serie. Linda och Helena bokar ett möte då de gemensamt lägger in IBK Husar:s domare i IBIS.

## 13. Nästa möte

Genomförs 2018-11-22 kl 1800.

Ledarmöte med Jultallrik preliminärt söndag 9/12. Helena kollar med Eksjö Camping och meddelar ledarna om datumet.



Patrik Revelj  
Ordförande

Helena Lyborg  
Sekreterare